





映星汇水疗中心

探索水疗和健康 — 度假生活和前往专属目的地的逍遥游已成为标志性生活不可或缺的一部分。 水疗和健康中心设计源自超级游艇的水和流线型两大主要元素,从而打造一个极简风格的都市休闲场所。

我们资深专业的理疗师将热情细心为您提供各式奢华养生按摩、身体护理及美颜亮 肌服务,配以热带雨林、蒸汽浴室、活力池、以及独特的喜马拉雅盐墙红外线室,由心焕发活力,尽享恢复身心灵平衡和谐的完美状态的水疗之旅。

The Spa at Epic Tower

Discover Spa & Wellness – Resort life and escapes to exclusive destinations are an integral part of the iconic life. The Spa and Wellness derive from the elements of the water and curvature of superyacht design to create a minimalistic urban retreat.

Pampering yourself by our passionate and skillful therapists in our wellness massage, treatments, and beauty while experiencing the exclusive thermal Spa Facilities consist of experience showers, steam room, Vitality Pool, Infrared Room with Himalayan Salt Wall.

舒缓减压放松,补充,恢复

时 长 (分钟) **价格** (澳门币)

宁神减压按摩镇静宁神,舒缓身心, 享受身心愉悦

60/90 1,380/1,680

糅合中西方按摩技巧, 有效深层放松,恢复身心和谐

• 焕然新生

●香薰舒压按摩

120

60/90

2,180

1,380/1,680

焕醒身心能量,神采飞扬

疗程包含: 迎宾礼遇 一 黛梦玫瑰身体磨砂啫喱 一

香薰舒压按摩

●修护平皱

150

2,680

恢复平衡,激活力量,由内而外绽放迷人光彩

疗程包含: 迎宾礼遇 一 维 C 去角质身体磨砂 一

维 C 亮 采 活 力 体 膜 一 香 薰 舒 压 按 摩

WELLNESS MASSAGE, TREATMENT AND BEAUTY

RELAX

Relax, Replenish, Restore

Duration (min)

Price (MOP)

DE-STRESS TRANQUILLITY MASSAGE

60/90 1,380/1,680

Calming and cooling for skin, mind and emotional well-being

AROMATIC SENSATION

60/90 1,380/1,680

Best of eastern and western massage techniques, to create a feeling of physical relaxation and calmness

RENEW AND REVIVE

120

2,180

A journey to energize the body and mind

Includes: Welcome ritual – Diamond Rose Body Scrub –

Aromatic Sensation Body Massage

CELULLAR RESTORATION

150

2,680

Rebalance, revitalize, renew

Includes: Welcome ritual - C+C Vitamin Scrub -

C+C Vitamin Souffle Body Mask -

Aromatic Sensation Body Massage

排毒释放,再生,焕活

时长价格(分钟)(澳门币)

1,380/1,680

2,680

● 竹韵养生按摩 60/90 1,380/1,680

60/90

150

创新的按摩手法, 透过温热的竹子来回滚动, 深层疏通、缓解绷紧肌肉结节

●筋膜舒缓护理

以深层按摩手法搭配日本桧木棒, 有效促进新陈代谢与血液循环, 缓解肌肉疲劳、修复筋膜层

●排毒舒压

使用高活性精华成分全面净化身心,舒缓压力,焕发生命活力

疗程包括:迎宾礼遇 — 双效去角质身体磨砂 —

清爽排毒身体裹肤一竹韵养生按摩

WELLNESS MASSAGE, TREATMENT AND BEAUTY

DETOX Release, Revive, Energize

Duration Price (min) (MOP)

ART OF BAMBOO MASSAGE

Innovative way to provide deep tissue massage using heated bamboo to roll knead and release of tension and easing of knots

MYOFASCIAL RELEASE MASSAGE

60/90 1,380/1,680

60/90

1,380/1,680

Innovative Myofascial release combines with manual massage techniques maneuvers with the Japanese Cypress wooden Stick

DETOX AND ADRENAL FATIQUE

150 2,680

A comprehensive purification process using highly potent active ingredients

Includes: Welcome ritual – Double Action Peel Body Scrub – Toning Detox Wrap – Art of Bamboo Body Massage



复苏重启、充电、恢复

时长价格(分钟)(澳门币)

●夏威夷疗愈按摩

摩 60/90 1,380/1,680

透过手掌及前臂如波浪韵律般推展揉捏、按压全身, 让身体感受极致舒缓放松

• 深层肌肉按摩

60/90 1,380/1,680

实时有效地舒缓肌肉绷紧、僵硬与酸痛,同时放松紧张的神经

●泰式混合按摩

60/90 1,380/1,680

融合泰式与中式手法技巧,透过延伸身体经络,恢复身体能量,增强肌肉的灵活性

●零压活能

240 3,680

重启内在能量,消除紧张疲劳,透过多重感官享受无拘无束的焕活体验疗程包括:拉伸练习 — 迎宾礼遇 — 维C去角质身体磨砂 — 活能身体按摩 — 头皮按摩 — 池畔尊享养生美食 — 奉送水疗心意礼

WELLNESS MASSAGE, TREATMENT AND BEAUTY

RECOVERY Restart, Recharge, Resume

(min) (MOP)

HAWAIIAN LOMI LOMI

The strokes are done with the hands and forearms

with long and sweeping, long, rolling waves traveling along the body

DEEP MUSCLE RELEASE

60/90 1,380/1,680

Duration

60/90

Price

1,380/1,680

Massage which work into stiff, tight, aching muscles, to instantly releasing pain and tension whilst easing a stressed mind

• THAI FUSION MASSAGE

60/90 1,380/1,680

With the blend of energy flows in TCM works alongside with body meridians which allow flows to balance and increased flexibility

ANXIETY AND ENERGY

240

3,680

Renew and recharge your reserves and fights fatigue.

Feel your anxiety lifted away with a sensational journey Includes: Stretching exercises – Welcome ritual –

C+C Vitamin Scrub – Energizing Body Massage –

Scalp massage – Spa Cuisine at Poolside –

Bring Wellness home with a gift token from The Spa

所有价格以澳门币计算,并须加收10%服务费及5%政府税。 价格或有更改,恕不另行通知。

Prices are in MOP and subject to 10% service charge and a 5% government tax. Prices are subject to change without prior notice.

甜梦安睡温暖、舒适、满足

	(分钟)	(澳门币)
●喜马拉雅盐石按摩	90	1,680
适合需要诱导深层入眠者,		
或调整恢复旅途时差		

价格

时长

● 旅行者静养 促进身体恢复平衡状态, 自然放松,享受美梦,活力再现

● 深眠焕发 210 3,380

放松心情,为身体减压,恢复平和宁静,自然进入深度睡眠疗程包括:迎宾礼遇 — 醇美芳香浴 — 舒缓身体按摩— 头皮按摩 —池畔尊享养生美食 — 奉送水疗心意礼

● 呼吸新生 240 3,680

感受一呼一吸之间的平静力量,结合精油呵护,舒缓身心,重拾内在的力量疗程包括:迎宾礼遇 — 颂钵冥想 — 个人专属芳香疗法身体按摩 — 个人专属盈润面部护理 — 头皮按摩 — 池畔尊享养生美食 — 奉送水疗心意礼

WELLNESS MASSAGE, TREATMENT AND BEAUTY

SLEEP Warmth, Comfort, Contentment

	Duration (min)	Price (MOP)
• HIMALAYAN SALT STONE MASSAGE	90	1,680
Perfect for inducing a deep sense of tranquility a good night's sleep or recovering from Jet Lag	and	
 RECOVERING TRAVELLER Help to bring the body into balance and assist with sleeping patterns and energy levels 	90	1,680

Ease the mind, de-stress the body and restore tranquility to allow the body to drift into a deep slumber Includes: Welcome ritual – Tranquility Aromatic Bath – Soothing Body Massage – Scalp massage – Spa Cuisine at Poolside – Bring Wellness home with a gift token from The Spa

210

240

3,380

3,680

BREATH & RENEW

SLEEP EXPERIENCE

Relax, replenish, restore, and feel the remarkable results and power of the synergy of breath and essential oils.

Includes: Welcome ritual – Singing Bowl Meditation –

Personalized Aromatherapy Body Massage – Personalized Inner Beauty Facial – Scalp massage – Spa Cuisine at Poolside –

Bring Wellness home with a gift token from The Spa

所有价格以澳门币计算,并须加收10%服务费及5%政府税。 价格或有更改,恕不另行通知。 Prices are in MOP and subject to 10% service charge and a 5% government tax.

Prices are subject to change without prior notice.

美颜亮肌

			BEAUIT
舒适地带面部护理	时长(分钟)	价格 (澳门币)	COMFORT ZON
个人专属盈润面部护理 以Comfort Zone独特配方作深层 清洁净面,角质更新及保湿, 让肌肤水润柔滑犹如新生,绽放魁	60	1,280	 PERSONALIZE Deeply cleanse, with comfort zor
盈亮焕光彩面部护理 Comfort Zone盈亮焕彩独特配方通过严格、可持续的临床测试,使您的皮肤焕发活力,展现真正美	60	1,380	 GLOW AND RATE Comfort Zone's rested approach feeling your skin
悦碧施面部护理			NATURA BISSÉ S
活氧焕颜面部护理 注入氧气,唤醒皮肤细胞和感官,恢复年轻	60	1,580	 O2 LUMINIOU An oxygen infusi and your senses
维C醒肤面部护理 糅合高效抗氧化成分和维生素, 让肌肤重现亮泽紧致	60	1,680	• C+C BRIGHTE An antioxidant a
完美抗皱修护面部护理 提拉紧致面部轮廓, 肌肤焕然再生	60	2,680	• INHIBIT FACE Renewal, firming powerful tighten

WELLNESS MASSAGE, TREATMENT AND BEAUTY

DEAIITV

BEAUTY		
COMFORT ZONE SKIN CARE	Duration (min)	Price (MOP)
 PERSONALIZED INNER BEAUTY FACIAL Deeply cleanse, hydrate, and renew with comfort zone to transform complexion 	60	1,280
 GLOW AND RADIANCE FACIAL Comfort Zone's rigorous, sustainable, clinically tested approach to restoring radiance, feeling your skin and your mood for skin that glow 	60 s with vitalit	1,380 ty.
NATURA BISSÉ SKIN CARE		
 O2 LUMINIOUS FACIAL An oxygen infusion to awaken your skin and your senses 	60	1,580
 C+C BRIGHTENING FACIAL An antioxidant and vitamin cocktail for your skin 	60	1,680

E LIFT

60 2,680

ng, and an instant, ening effect

所有价格以澳门币计算,并须加收10%服务费及5%政府税。 价格或有更改,恕不另行通知。

Prices are in MOP and subject to 10% service charge and a 5% government tax. Prices are subject to change without prior notice.



美颜 美肌蒙特卡洛

	一 时 长 (分钟)	价格 (澳门币)		Duration (min)	Price (MOP)
抗氧化面部护理修复都市污染、户外紫外线及 干燥环境对肌肤的损害	60	1,980	 ANTI OXIDANT FACIAL Repair your skin from modern day pollution, summer UV rays or the dry winter cold 	60	1,980
胶原蛋白紧致面部护理深度滋润每一寸肌肤, 抚平细纹,缓减岁月的痕迹	60	2,680	 COLLAGEN FIRMING FACIAL Intensively hydrating, this facial will smooth fine liant and slows the appearance of ageing 	60 ines	2,680
 极致提拉紧致面部护理 富含纯胶原蛋白或提拉抗皱胶原蛋白,借由高活性成分,高效恢复肌肤弹性,光滑紧致, 	90 盈润澎弹	3,680	 SUPER-LIFT HAUTE COUTURE FACIAL Highly active face masks featuring Pure Collagen or Botolift Collagen helps restore elasticity 	90	3,680
● 干细胞亮颜面部护理 精萃瑞士苹果干细胞提取物, 促进皮肤更新,唤醒细胞活力, 强效抗衰老	90	3,680	 STEM CELL ILLUMINATING FACIAL A concentrated blend of Swiss apple stem cell ext simulates the vitality of the skin for powerful anti 		3,680

BEAUTY

MARGY'S MONTE CARLO

所有价格以澳门币计算,并须加收10%服务费及5%政府税。 价格或有更改,恕不另行通知。 Prices are in MOP and subject to 10% service charge and a 5% government tax. Prices are subject to change without prior notice.

WELLNESS MASSAGE, TREATMENT AND BEAUTY

WELLNESS MASSAGE, TREATMENT AND BEAUTY

		时长	价 格		Duration	Price
美肌蒙特卡洛 身体护理		(分钟)	(澳门币)	MARGY'S MONTE CARLO BODY TREATMENT	(min)	(MOP)
	排毒减脂 排清身体毒素,滋养盈润美肌, 有效减缓岁月留下的痕迹	90	2,280	 DETOX AND ANTI-CELLULITE Detoxifying and nourishing, this body treatment will slow the appearance of ageing 	90	2,280
	● 美肌胶原蛋白紧致疗法 强化肌肤补水和再生,这款裹体 护理通过美肌蒙特卡洛特色按摩等	90	2,680	 COLLAGEN AND FIRMING BODY WRAP Detoxifying, intensely hydrating and regenerating this wrap firms and tones the skin, while our signal massage relaxes the muscles and the mind 		2,680

WELLNESS MASSAGE, TREATMENT AND BEAUTY

时长 (分钟)

价格 (澳门币)

孕妇护理

●产前按摩

1,380/1,680 60/90

运用轻柔的专业手法, 消除孕期带来的酸痛和疲倦, 让您以更愉悦的状态迎接新生命

Duration (min) MOM TO BE

PRENATAL MASSAGE

60/90 1,380/1,680

Price

(MOP)

There's nothing like a soothing massage to rub away the pains and strains of pregnancy

WELLNESS MASSAGE, TREATMENT AND BEAUTY

Price

(MOP)

780

780

780

780

附加护理	- 时 长 (分钟)	价格 (澳门币)	ADD ON	— Duration (min)
● 亮肌磨砂滋养肌肤去角质,感受悠然放松	30	780	 POLISH YOUR SKIN A Relaxing body exfoliation 	30
滋养肌肤消除疲倦,重拾妍亮光泽	30	780	 NOURISH YOUR SKIN A Revive and rejuvenate tired skin 	30
● 重点按摩 舒缓特定位置的肌肉绷紧及疼痛	30	780	 TARGETED MASSAGE Relieves stress on targeted area 	30
快捷面部护理迅速净化润泽面部肌肤,适合时间紧凑的美颜需要	30	780	 EXPRESS FACIAL This mini facial is ideal for those on the go 	30

^{*}以上服务只可附加于1小时以上的护理服务。 所有价格以澳门币计算,并须加收10%服务费及5%政府税。 价格或有更改,恕不另行通知。 健康养生护理会全方面细致体贴照顾到宾客,包括心理、生理、环境、精神、 生活方式、文化内涵、创造力、沟通交流等,而非仅仅修复某一身体部位。

^{*}This treatment additions can only be reserved in combination with treatments of 1 hour or above. Prices are in MOP and subject to 10% service charge and a 5% government tax.

Prices are subject to change without prior notice.

A wellness treatment will treat the whole person – mental, physical, environmental, spiritual, lifestyle, culture, creativity, and connectivity – rather than tryto fix one specific area or part of you.

染发,剪发及头发护理

			Price (MOP)
• 染发		• COLOR	
漂染	980	Corrective Color	980
挑染	980	Highlight	980
补染发根(最多2寸)	780	Color Retouch (max 2 inches)	780
• 全头染发		• FULL HEAD	
短发	980	Short	980
中长发	1,080	Medium	1,080
长发	1,180	Long	1,180
•冷烫		• COLD PERM	
短发	1,080	Short	1,080
中长发	1,180	Medium	1,180
长发	1,280	Long	1,280
• 头发护理		• HAIR TREATMENTS	
活力丰茂头皮护理	1,080	Energizing Hair and Scalp Treatment	1,080
滋养奇迹修护护理	1,280	Nourishing Vegetarian Miracle Treatments	1,280
●剪发及造型		 HAIRCUTS AND FINISH 	
女士洗发	460	Ladies' Shampoo and Blow Dry	460
女士洗发及造型	480	Ladies' Shampoo and Finish	480
女士剪发	580	Ladies' Cut	580
男士造型(免洗)	300	Men's Finish (Styling only)	300
男士洗发及造型	460	Men's Shampoo and Finish	460
男士剪发	480	Men's Cut	480
小童剪发(12岁或以下)	380	Children's Cut (aged 12 or below)	380

所有价格以澳门币计算,并须加收10%服务费及5%政府税。 价格或有更改,恕不另行通知。

Prices are in MOP and subject to 10% service charge and a 5% government tax. Prices are subject to change without prior notice.

COLOUR, CUT AND CARE

专业美甲

MANI	CURE	AND	PEDI	CURE
------	------	-----	------	------

			Price (MOP)
经典手甲护理	460	Classic Manicure	460
经典脚甲护理	560	Classic Pedicure	560
可卸式凝胶手甲护理	600	Soak-off Gel Manicure	600
可卸式凝胶脚甲护理	700	Soak-off Gel Pedicure	700
光疗树脂手甲护理	900	Gel Manicure	900
光疗树脂脚甲护理	1,000	Gel Pedicure	1,000
附加护理		ADD ON	
指甲彩绘(每指/全套)	30起 / 280起	Nail Art (per nail / full set)	from 30 / from 280
补指甲 (可卸式凝胶/光疗树脂)	60 / 100	In-fill per nail (soak off / gel)	60 / 100
光疗加长(每指/全套)	100 / 460	Gel nail extension (per nail / full set)	100 / 460
可卸式凝胶拆甲	260	Soak-off Gel Removal	260
光疗树脂拆甲	360	Gel Nail Removal	360
修眉	260	Brow Tweezing	260
脱面毛(唇部/面部)	260 / 360	Threading (Lip / Full Face)	260 / 360
手部护理 (磨砂 手膜 及手霜)	460	Hand Treatment (Scrub, mask and moisturize)	460
足部护理 (磨砂 脚膜 及手霜)	560	Feet Treatment (Scrub, mask and moisturize)	560

服务条款及注意事项

预约疗程

我们建议阁下提前预订护理疗程,以确保能享用首选的时间及服务。预订水疗服务,请致电+853 8865 1152或电邮至epicspa@sc-macau.com酒店住客可直接按房内电话之「水疗」键。

取消政策

如您需更改或取消预约,请您根据预约时间提前最少4小时通知我们。如未能及时通知我们,则可能需要缴付50%的疗程费用以取消预约,或者缴付100%疗程费用以未按预约到场费用。预订时须提供有效的信用卡信息。

着装要求

为了确保您享有愉快的护理体验,您可穿着舒适衣物,我们亦提供一次性内裤供您护理时使用。

礼券

备有水疗礼券以供选购,礼券于**澳门新濠影汇酒店映星汇水疗**有售。

水疗中心礼仪

水疗中心乃让人放松及静享之地,敬请尊重其他宾客的隐私,请勿于中心内使用手提电话及相机。

抵步须知

如阁下希望使用中心内的其他设施,请于预约时间的45分钟前抵达及登记;如无需使用,请于15分钟前抵达,让我们可了解您对护理疗程的期望。若阁下未能于预约时间莅临,恕我们不会延长护理疗程时间。

年龄要求

年满16岁或以上人士方可进入水疗中心。

健康状况

如阁下有任何健康问题、过敏或其他伤员状况等,请于预约时告知我们。若您正服用或接受任何药物、其他治疗或曾接受手术,请于使用我们的设施前咨询您的医生。我们并不建议孕妇使用热力的水疗设施。

孕妇

我们为准妈妈提供特别的护理服务,请容我们的接待员为您介绍最合适的护理。

清洁

为保持我们对清洁、安全及卫生标准,我们的所有仪器在每次疗程及使用后均会进行消毒杀菌。

遗失及赔偿

请确保阁下将所有随身的贵重财物存放于储物柜或护理房内的保险箱中,如有任何财物遗失或损坏,本中心概不负责。为保护阁下的衣物,我们建议阁下于中心内使用我们的浴袍。

意外及损伤

澳门新濠影汇酒店映星汇水疗对会员及宾客之任何意外及受伤概不负上任何法律责任。

使用设施的限制

映星汇水疗范围内严禁吸烟及饮酒。

水疗精品店

所有在护理中使用的产品均可于店内选购,让您在家也可尽情享受。

退款政策

未开封的零售产品可于购买后10天内更换,请出示有效的收据正本。恕不能兑换现金或退款至信用卡账户。

TERMS & CONDITONS

RESERVATIONS

We highly recommend you to book treatments in advance to ensure that your preferred time and service is available. For spa reservation, please call +853 8865 1152 or email us at epicspa@sc-macau.com. Hotel guests can simply use the "Spa" button on your in-room telephone.

CANCELLATION POLICY

Please allow 4-hour notice of cancellation to avoid 50% charge. Cancellation less than 4 hours or no show will incur a 100% charge. The information of valid credit card is required at the time of booking.

DRESS CODE

Our guests are invited to dress down to their comfort of level during treatments, disposable undergarments are available upon request.

GIFT CERTIFICATES

An ideal gift for spa enthusiasts, gift certificates are available at The Spa at Epic Tower of Studio City Macau.

SPA ETIQUETTE

Our spa environment is one of tranquility and relaxation. Please respect all spa guests' rights of privacy and serenity. Mobile phones and cameras are not permitted to use inside the spa.

SPA ARRIVAL

We recommend that you check in at the spa reception at least 45 minutes prior to your spa scheduled appointment if you wish to use the heat and water experiences, if you do not wish to use them, please check in 15 minutes prior to your appointment. This allows us to have a brief consultation about your treatment expectations. Please understand that late arrival will not receive an extension from scheduled treatment time.

AGE REQUIREMENT

The minimum age required to access the Spa is 16 years.

HEALTH CONDITIONS

Please advise us of any health conditions, allergies, or injuries which could affect your service while making your spa reservation. Please consult your doctor before using the heat and water facilities if you are under medical supervision, medication, therapy and post-operation. Use of the heat and water is not recommended for pregnant ladies.

PREGNANCY

We have specially designed treatments for mothers to be. Please allow the spa receptionist to guide you in selecting suitable treatments during this special time.

CLEANLINESS

To keep our commitment to cleanliness, safety and hygiene, our equipment is sterilised and sanitised after each service and treatment.

LOSS OR DAMAGE

We regret that we cannot be responsible for any loss or damage of personal belongings. Please ensure all valuables are kept and locked in your locker or safe deposit box in the treatment room during your visit. For the protection of your clothing, we kindly ask you wear the provided spa robe.

ACCIDENTS OR INJURIES

The Spa at Epic Tower of Studio City Macau shall not be liable for any member or guest suffering from any accident or injury.

RESTRICTIONS ON THE USE OF FACILITIES

The use of alcohol and tobacco is strictly prohibited.

SPA RETAIL

To continue your spa regimen at home, all spa products used in the treatments and services are available in our spa retail.

REFUND POLICY

Unopened retail products can be exchanged within ten days after purchasing with the original receipt presented. No cash or credit card refunds will be accepted.